### 网络、通信与安全

# 一种基于索引的海量路测数据处理新方式

- 1.长江大学 计算机科学与技术系, 湖北 荆州 434023
- 2.北京邮电大学, 北京 100876

收稿日期 修回日期 网络版发布日期 2007-12-10 接受日期

摘要 通过对路测数据的结构分析,提出了一种基于索引的路测数据处理新方式,能够高效地处理海量路测数据,从而提高无线网络优化软件的数据处理效率和性能。建立实际系统模型,与两种传统的路测数据处理方式进行了比较。通过对处理时间、内存消耗和读取时间的比较,表明了新方式在处理海量数据时性能优于传统方式。 关键词 <u>无线网络优化软件</u><u>路测数据</u><u>索引</u><u>路测</u>

.. ...

# 分类号

# New processing method of huge amount of drive test data based on the index

GAO Han<sup>1</sup>,WU Jiao<sup>2</sup>

- 1.Department of Computer Science and Technology, Changjiang University, Jingzhou, Hubei 434023, China
- 2.Beijing University of Posts and Telecommunications, Beijing 100876, China

#### Abstract

Via the analysis of the structure of the drive test data, a new method called the drive test data processing method based on the index is presented, which can process a huge amount of drive test data files and improves the performance and the capacity of the wireless network optimization software. According to the new method, a system model is founded. The performances of the new and conventional methods are compared. With the comparison of the processing time, the system memory consumption and the reading time, it is shown that the new method has the much better performance than the conventional one when the drive test data is huge.

Key words wireless network optimization software drive test data index drive test

DOI:

通讯作者 高 涵

# 扩展功能

## 本文信息

- ▶ Supporting info
- ▶ **PDF**(711KB)
- ▶[HTML全文](0KB)
- **▶参考文献**

## 服务与反馈

- ▶把本文推荐给朋友
- ▶加入我的书架
- ▶加入引用管理器
- ▶复制索引
- ► Email Alert
- ▶ 文章反馈
- ▶ 浏览反馈信息

## 相关信息

▶ <u>本刊中 包含"无线网络优化软件"</u> 的 相关文章

▶本文作者相关文章

- 高 涵
- ・ 吴 交